



ALGEMENE AFDELINGSVERGADERING 16 NOVEMBER

Aanvang: 19.30

Voorzitter: Ivan

Notulist: Ilse Martens

1. Opening + uitleg hoe het werkt

- De vergadering is 19:48 geopend.
- Er werd een korte uitleg gegeven.

2. Vaststellen agenda

- Bennie wil het agendapunt 'Drenthe' toevoegen aan de agenda. Is afgewezen. Er wordt over gepraat bij het agendapunt beleidsplan.
- De agenda is vastgesteld.

3. Goedkeuren notulen AAV 14 juni 2022

- Tanno meld teleurstelling over het feit was toegezegd dat er was toegezegd dat de cavia's in de notulen gezet zouden worden en dat is niet gebeurd.
- De notulen zijn verder goedgekeurd.

4. Financiële verantwoording

- Hilbert gaat praten: 'Helaas niet al te positief over volgend jaar. Maar eerst over dit jaar. Het budget is nog redelijk wat van over. De donatie van GroenLinks mogen we van landelijk houden tot volgend jaar dus we hoeven dat gelukkig niet nu heel snel te gaan uitgeven. Verder slecht nieuws over volgend jaar, er was eerder verteld door DWARS landelijk dat we niet achteruit zouden gaan maar landelijk heeft gemeld dat we naar 80 procent gaan. We waren al eerder 33 procent naar beneden. Dus we houden misschien maar 70 procent over.'
- Lisa stelt voor om voor meer te vragen.
- Bennie vraagt zich af hoe dat zit met die 1% motie van het congres.
- Hilbert zegt: 'Het apart is want DWARS Landelijk krijgt meer geld maar er is schijnt onhelderheid te zijn over de dividendbelasting. (Na de vergadering is dit uitgezocht: zie <https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2022/10/18/eerste-kamer-stemt-in-met-wijziging-wet-financiering-politieke-partijen>)
- Tanno zegt: zien we straks terug op de begroting bij het congres komende week er moet bij congres goed op gelet worden. De donatie van Groenlinks was dit jaar voor de laatste keer dus dat geld zullen in het vervolg ook niet meer krijgen dus die 250 euro gaan we ook achteruit.



- Bennie vraagt welke rol de provincie Groningen heeft. Hilbert antwoord dat we daar niks mee te maken hebben.
- Tanno: hebben we overwogen of er op persoonlijke titel kan worden gedoneerd.
- Hilbert: weet niet hoe dat zit.
- Lisa vraagt: in kascommissie verslag stond omdat er in potjes wordt gewisseld, was het aangeraden om een herbegroting te doen maar dat is niet gedaan.
- Hilbert antwoord: De rekening moet elk jaar naar 0. Om de rekening naar 0 te krijgen wordt veel buiten de potjes gedaan zoals promotie, de kascommissie stelt inderdaad herbegroting voor. Is nagevraagd bij DWARS landelijk had andere reacties op de vraag of zoals of het promotiemateriaal wel duurzaam is enzo. Hilbert verzekert ons dat alles natuurlijk duurzaam gaat zijn en dat daar goed op gelet wordt. Daarna geen reactie op gekregen over de eigenlijk gestelde vraag over herbegroting, dus niet nodig aan het eind van het jaar. Het is namelijk moeilijk in te schatten waarschijnlijk veel meer promotie en wordt met potjes gewisseld.

5. Verantwoording kascommissie

- Tanno gaat spreken. Heeft niet zoveel toe te voegen op de dagkrant, was alleen wat gedoe met de datums. Compliment naar Hilbert voor hoe hij alles doet en regelt met landelijk. Het ziet er goed uit. Tanno is helaas niet bij de kasco vergadering geweest. Er zijn geen vragen.

6. Pauze

- In de pauze de stemmen vorige AAV geherteld en terugkomend op de eerdere vraag van Tanno het waren 5 stemmen.

7. Presenteren van beleidsplan 2022/2023

- we gaan door met het presenteren van het nieuwe beleidsplan.
- Ivan: ledere keer nieuw beleidsplan, met zn allen een idee. Het lastigste om te schrijven zonder dat je weet hoe het gaat uitpakken. Dingen die erin staan die we misschien uiteindelijk niet meer kunnen doen. We willen vooral veel door, beetje als vorige beleidsplan. We hebben goede geschiedenis als DWARS Groningen met opleidingsprijzen, zegt niet alles maar wel veel. Bennie: zegt dat niet alles though? Ivan heeft hem alleen nog niet gewonnen dus dat moeten we dan wel gaan waarmaken. Ivan voegt nog toe: we doen het voor de DWARSers en niet voor onszelf dus we gaan er wat moois van maken.
- Ilse: Ik ben secretaris, niet veel aangepast op het vorige beleidsplan. Enige waar ik vaak op wil letten is inzetten op inclusiviteit. Zoals bijvoorbeeld op Instagram. Meld dit ook als je ergens iets ziet wat niet zo goed gaat. Verder, vooral veel inzetten op leuke activiteiten.
- Hilbert: Stukjes die ik geschreven uit rol van penningmeester, alle fysieke zaken blijft hij regelen. Over corona, is mooi kort stukje, hopelijk blijven we



er geen last van houden. Vooral focussen op meer energie. Volle kracht beginnen met de PolitiCie.

- Ilse vertelt: Frederiek is ziek helaas, maar gaat bezig met campagne en politieke commissie. Als er nog vragen zijn over het beleidsplan kan dat zeker altijd nog.
- Dan nu de vragen:
- Hilbert vraagt: er staat niks in het beleidsplan over diefstal, moeten we daar nog iets mee? Pien en Lisa vragen welke diefstal? Ilse legt uit: Bijna alles wat ik maar voor instagram wordt 'gestolen' door andere afdelingen maar daar is al iets van gezegd en werd verteld dat het goed was voor de eenheid en een compliment naar mij dus daar wordt nu niks meer mee gedaan. Werden hele andere meningen over gedeeld.
- Tanno: heeft beleidsplan niet doorgelezen maar heeft een vraag over de samenwerking met Drentse stekken. Ilse is bestuursverantwoordelijke en we gaan er mee bezig.
- Lisa: de eerste vraag is al gesteld. Haar tweede vraag samenwerking met andere pjo's zoals VVD en CDA, wordt daar iets mee gedaan? Ivan antwoord: Links Lullen (DWARS en JS) wordt georganiseerd en pink ook.
- Vervolg vraag van Pien: komt er een algemene PJO borrel?
- Ivan antwoord: gaan we mee bezig.
- Vervolg vraag van Lisa: Komt er een gezamenlijke app groep met alle voorzitters. Ivan antwoord: iets als gpjk achtigs komen steeds meer vragen dus zoiets kan weer geregeld worden.
- Hilbert: met HSV??
- Ivan antwoord: app groep met alle leden, gaat ook naar gekeken worden.
- Tanno: hebben we zoektocht naar 5e bestuurslid. Ivan antwoord: Gaan we kijken naar kijken, voor op de winter AAV. Op zoek naar iemand voor organisatie en leden.
- Lisa vraagt: waarom zijn we gelijk gestopt met facebook. Ilse antwoord: er kwam eigenlijk geen respons op en vond het niet waard om daar tijd in te steken, werd ook gezegd door landelijk. Lisa zegt dat ze de activiteit functie handig vind dan krijg je een reminder wanneer het is.
- Op insta een reminder instellen is wel slim zegt pien. Ilse antwoord: gaan we doen!
- Lisa: Er mist iets in het beleidsplan over persberichten dat we dat belangrijk vinden. is er ook een doel? Ilse antwoord: Misschien geen doel maar we kunnen er zeker beter op letten. Doel is altijd moeilijk omdat het om de actualiteit gaat en je dat niet kunt voorspellen. Hilbert: doel stellen is moeilijk.
- Lisa: Er staat niks erin over contact met landelijk. Ivan reageert: We hebben een buddy van landelijk: Elise. Contact met Elise gaat heel erg goed.
- Lisa: Ik las iets over vertrouwenspersoon was iemand binnen bestuur, was geen opleiding. veranderen naar contactpersoon. Ivan reageert: Dat is een goede tip. Er is even gecheckt, op de site staat wel contact persoon, is fout



gegaan in beleidsplan. Lisa: Ik zou misschien op de site ook zetten dat landelijk een vertrouwenspersoon heeft.

- Daniel: vervolgvraag, is er gezocht naar iemand buiten bestuur. contactpersoon kan ook doorsturen. Voelt als belangenverstrengeling wat als je iets kwijt wil over iemand van het bestuur.
- Ivan: Goed doorsturen naar landelijk moet beter op de site staan. Ilse zegt: contactpersoon buiten het bestuur is moeilijk. Het bestuur is altijd op de activiteiten en er is verder niemand die altijd op alle activiteiten is en weet wat er gebeurd is.

8. Moties

- Motie die Tanno wil indienen: maak DWARS een baasje op afstand. Tanno: Roept de AAV dwars groningen bijeen 16 november, constaterende dat cavia erg schattig zijn, constaterende dat ze altijd geld nodig hebben, ze hebben een caviadorp, overwegende dat 25 euro per jaar, roept het bestuur op om een cavia op afstand te adopteren en gaat over op de orde van de dag. Pien vraagt: waar gaat het geld heen? Ilse: gaat naar cavia verzorging. Hilbert reageert; als penningmeester, kan financieel gezien wel, maar lastig om zoiets te beginnen, want er is ook een goede vogelopvang. Lastig met jaarlijkse dingen. Er is 80 euro in de begroting aan goede doelen, ging dit jaar naar MiGreat van ter apel. 25 euro zit je dan aan vast. Pien: meegenomen dat het een ander jaar kan. Pien: stelt aanpassing van de motie voor, volgende herbegroting waar goede doelen geld heen gaat, kunnen stemmen waar het geld heen gaat. Vind Tanno dat goed? Tanno: Ja. Dat is nu de nieuwe motie. Er wordt gestemd: 10 voor en 0 tegen.

9. Sluiting

- Ivan bedankt iedereen dat ze er zijn.
- De vergadering is gesloten om 20.58.
-